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K točki 25 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v aprilu 2022 
 

Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Vesna Fabjan: 
1. Zanima me kako napreduje komunikacija med Občino Črnomelj, Petrol d.d. 
(bioplinarno), pristojnim ministrstvom in Agencijo za okolje? Na oktobrski seji OS smo 
namreč med drugim razpravljali tudi o družbeni odgovornosti Petrola. Takrat je bilo sprejetih 
kar nekaj sklepov, a ni slišati, da bi se karkoli realiziralo.  

 Zanima me ali je remont v bioplinarni zaključen? Kakšna dela so bila opravljena?  
 Ali je Petrol dostavil gradiva glede neodgovorjenih vprašanj na oktobrski  seji in kje jih je 

mogoče prebrati?  
 Je kaj govora o tem, da bi Petrol d.d. kot družbeno odgovorno podjetje financiral analize 

prsti, skulpturo na krožišču pri Akrapoviču? Na oktobrski seji OS so zatrdili, da so 
pripravljeni.  

 Kaj je sploh s to skulpturo?  

 Ali je župan poročal odboru o dogovarjanju s pristojnimi glede boplinare? Sklep je namreč 
bil, da na vsake tri mesece poročate?  

In še, ko sem iskala gradivo oktobrske seje na novi spletni strani občine Črnomelj, sem 
ugotovila, da ni naloženega gradiva 23. seje, kjer je potekala razprava o bioplinarni. Je kakšen 
poseben razlog ali se to lahko doda?  
 
ODGOVOR: 
Glede na sprejeti sklep 23. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj št. 354-187/2020-
43, vezan na bioplinarno Lokve pri Črnomlju, je Občina Črnomelj po večkratnih zaprosilih 
pridobila odgovore družbe Petrol d.d. na zastavljena vprašanja občinskih svetnikov na 23. 
redni seji OS. Odgovori družbe Petrol d.o.o. so podani na 27. redni seji OS pri točki 24: 
»Informacija glede bioplinarne Lokve pri Črnomlju«. 
Glede postavitve skulpture na krožišču pri podjetju Akrapovič strokovne službe Občine 
Črnomelj iščejo in preverjajo različne možnosti za uresničitev tega predloga. Glede na 
podane odgovore  družbe Petrol d. d. bo občina na navedeno družbo, v skladu z njihovo 
poslovno prakso,  naslovila tudi prošnjo za sofinanciranje skulpture črnega močerila in analiz 
prsti in vodnih virov. 
Župan Občine Črnomelj je Odboru za kmetijstvo in dopolnilne dejavnosti in Odboru za 
turizem in varstvo okolja podal Informacijo vezano na bioplinarno Lokve pri Črnomlju v 
mesecu marcu 2022. 
Gradivo 23. redne seje OS, vključno s sklepi in zapisnikom, je objavljeno na spletni strani 
Občine Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
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2. Name so se obrnili predstavniki Društva za zaščito živali Bele krajine (DZZZBK), ki 
sicer pozdravljajo vse aktivnosti, ki jih občina namenja v dobrobit živali. So pa februarski 
razpis, ki je objavljen na občinski seji v zvezi s kastracijo živali, označili kot neprimeren in 
brez strmenja k reševanju realne problematike. Nobena skrivnost ni, da so večinski problem 
nesterilizirane mačke in ne psi. Slednji namreč prihajajo iz zavetišč že sterilizirani ali 
kastrirani, v kolikor pa gre za nakupe so lastniki ozaveščeni in se zavedajo stroškov že pred 
nakupom. Problem so le romski psi, ki pa se jih subvencija bistveno ne bo „dotaknila“. Res je 
tudi, da v popisih, ki jih občina prejme od zavetišča prednjačijo psi, a dejanski problem je bolj 
prikrit, to so mačje kolonije, ki jih posamezniki iz usmiljenja hranijo in se brez kontrole 
razmnožujejo. Velikokrat tukaj na pomoč priskoči društvo, ki pa deluje zelo omejeno zaradi 
financ. Razpis je sporen v naslednjih točkah: Subvencija za poseg pri mačkah znaša 30 eur, 
hkrati pa za pridobitev subvencije razpis zahteva predložitev potrdila o vnosu živali v 
centralni register. Postopek mikročipiranja, vnosa v registre in izdaje potnega lista stane 
29.90 eur, Cena je določena od države in posamezen izvajalec nanjo nima vpliva. Vnos mačk 
v centralni register ni zakonsko obvezen in se v praksi izvaja zelo poredko, sploh v ruralnih 
območjih. Torej je subvencija zaradi razpisnih pogojev praktično izničena.  
Drug velik problem je, da se subvencionira zopet maksimalno 2 živali na gospodinjstvo. Torej 
olajšava ne omogoča reševanje glavne problematike, torej reševanja kolonij, ki so tudi vir 
večine mačk in največji strošek, pač pa le omili družinski proračun nekoga, ki poseduje 
mačko ali dve.  
Predlagam, da se razpis oblikuje tako, da se rešuje glavni problem, torej, da se prostoživečim 
ali na pol divjim kolonijam muc na human način onemogoči nadaljnje razmnoževanje. Le 
tako bo problematika rešena trajnostno in učinkovito. Izkušnje kažejo, da so na območjih, 
kjer so se problematike, s pomočjo prostovoljcev DZZZBK in njihovih sredstev lotili celostno 
in dosledno, pri tem izobrazili lokalno prebivalstvo zadeve postale urejene. Če so še nekaj let 
nazaj okoli hiš in poslopij gibale kolonije, pogosto celo bolnih in shiranih mačk, ki so 
negativno vplivale tudi na ljudi in povzročale spore med sosedi, so tam sedaj zadeve urejene. 
Število živali je stagniralo na obvladljivem nivoju. 
 
ODGOVOR: 
Zakon o zaščiti živali (Uradni list RS, št. 38/13 – uradno prečiščeno besedilo, 21/18 – ZNOrg, 
92/20 in 159/21) opredeljuje prostoživeče mačke kot potomke domačih mačk, ki živijo v 
okolju neodvisno od človeka in se stiku s človekom izogibajo, zapuščene živali pa kot tiste, ki 
so najdene, oddane ali odvzete hišne živali. Skrbnik živali pa je po zakonu pravna ali fizična 
oseba, ki odgovarja za žival, ne glede na to, ali je njen lastnik ali zanjo le skrbi.  
Nadalje zakon opredeljuje, da se zapuščenim živalim zagotovi pomoč, oskrba in namestitev v 
zavetišču, zagotovitev zavetišča pa je lokalna zadeva javnega pomena, ki se izvršuje kot 
javna služba. Občina Črnomelj je v letu 2020 sprejela Odlok o načinu opravljanja 
gospodarske javne službe zavetišča za zapuščene živali na območju Občine Črnomelj in z 
letom 2021 na podlagi javnega razpisa sklenila za obdobje 5 let koncesijsko pogodbo za 
opravljanje javne službe zavetišča za zapuščene živali v občini Črnomelj z Zavetiščem Meli 
Trebnje. 
V kolikor gre za zapuščene živali občani to lahko sporočijo navedenemu zavetišču, ki žival 
odlovi in v skladu z zakonom žival tudi oskrbi. Občina krije stroške odlova in prevoza živali, 
veterinarskega pregleda živali ob namestitvi, veterinarske oskrbe živali ob namestitvi, če je ta 
potrebna, označitve, sterilizacije in kastracije živali in stroške dnevne oskrbe živali v skladu z 
veljavno zakonodajo. 
Kot navajate gre za problematiko prostoživečih mačk. V teh primerih občani pokličejo 
zavetišče in bo te živali oskrbelo kot je navedeno v predhodnem odstavku. V kolikor pa gre za 
živali za katere nekdo skrbi pa so dolžni zanje poskrbeti skrbniki.  Skrbnik živali pa je po 
zakonu o zaščiti živali pravna ali fizična oseba, ki odgovarja za žival, ne glede na to, ali je njen 
lastnik ali zanjo le skrbi. 
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Zakon tudi navaja, da se lastništvo domače mačke izkazuje z označitvijo mačke na predpisan 
način ter z vpisom mačke in lastnika v centralni register hišnih živali, kar trenutno še ni 
obveza, vendar Občina Črnomelj z javnim razpisom omogoča sofinanciranje sterilizacije in 
kastracije lastniških živali ravno z razlogom, ker želimo vzpodbujati odgovorno lastništvo 
živali. Ne vidimo razloga zakaj ne bi odgovoren lastnik živali te tudi vpisal v uradne evidence.  
Iz dokazil do sedaj prejetih vlog na javni razpis je razvidno, da stroški sterilizacije mačke s 
čipiranjem in izpisom iz uradnih evidenc znašajo cca 65 EUR in kastracije vključno s 
čipiranjem 50 EUR z DDV. Glede na navedeno znaša sofinancerski delež Občine pri kastraciji 
vključno s čipiranjem več kot 50 % nastalega stroška in pri sterilizaciji vključno s čipiranjem 
več kot 45 % nastalega stroška. Menimo, da več kot 50% oz. 45% podpora posega vključno s 
čipiranjem na žival ni tako nizka podpora in, da pri odgovornih lastnikih čipiranje in vpis v 
uradne evidence ne bi smeli biti težava. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU.  
 
 
Nataša Hudelja: 
1. Pred časom je bila na seji OS podana pobuda za boljšo osvetlitev dela Črnomlja, in 
sicer od suhega mosta do pošte. Kolodvorska cesta je na omenjeni relaciji slabo osvetljena 
in kot taka predstavljala nevarnost za udeležence v prometu. Kdaj se bo kaj naredilo na tem 
področju? 
 
ODGOVOR: 
Za omenjeni odsek ceste se pripravlja prometna študija, ki naj bi bila končana letos jeseni. 
Na podlagi študije se bo videlo kako naj bi potekal promet na tem odseku ceste in na podlagi 
tega se bo pripravilo projekte rekonstrukcije ceste in s tem tudi javne razsvetljave. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2. Direktorica ZIK Črnomelj je pripravljena na eno izmed prihodnjih sej OS predstaviti 
aktivnosti glede obnove Kulturnega doma Črnomelj.  
 
ODGOVOR: 
Točka je na dnevnem redu 27. redne seje  Občinskega sveta občine Črnomelj.  
 
 
Matjaž Barič: 
1. Zaradi pomanjkanja denarja ste se na občini odločili, da ne bo dvigala v stavbi 
bivšega dijaškega doma Črnomelj. Pred tem ste mi zatrjevali, da če se sanira javna stavba 
mora biti obvezno tudi dvigalo v stavbi. Le-to je v Glasbeni šoli, Ziku, ipd. Zanima me kako 
ravno v naši šoli ne bo dvigala, ko pa se v njej izobražujejo gibalno ovirane osebe? Ali je to v 
skladu z zakonodajo?  
 
ODGOVOR: 
Pri sanaciji stavbe bivšega dijaškega doma Črnomelj gre za fazno obnovo, projekt za 
postavitve dvigala je pripravljen in bo izveden v naslednji fazi. Poudariti je potrebno, da ima 
statična sanacija prednost pred ostalimi posegi v sami stavbi. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
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Mojca Čemas Stjepanovič:  
1. Za projekt dozidave ZD Črnomelj - urgenca in laboratorij je oddana vloga za  gradbeno 
dovoljenje. Po predvidevanjih naj bi bilo  le-to izdano do poletja 2022. Zanima me ali se bo že 
v letošnjem letu začelo z deli, ali so zagotovljena finančna sredstva in ali je s strani Občine 
Semič že dogovorjeno sofinanciranje? 
 
ODGOVOR: 
Po pogovoru z Ministrstvo za zdravje naj bi bil javni razpis za sofinanciranje urgentnih 
centrov objavljen konec leta 2022, na katerega se bo Občina Črnomelj tudi prijavila in v 
kolikor bo uspešna, bi lahko investicijo realizirali v letu 2023/2024. Občina Semič je o 
investiciji v severni prizidek k ZD Črnomelj seznanjena. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 

2. Kdaj se bodo nadaljevala dela na projektu regionalna kolesarska povezava Črnomelj – 
Kanižarica? V jeseni 2021 je bilo namreč rečeno, da se je s pripravljalnimi deli že pričelo. 
 
ODGOVOR: 
Dela na gradbišču Regionalne kolesarske povezave Črnomelj–Kanižarica, ki poteka od konca 
obvoznice do vključno križišča v Kanižarici, so se pričela izvajati 22. 3. 2022. Po noveliranem 
terminskem planu ostaja rok dokončanja enak, to je 30. 6. 2022. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

Renata Butala: 
1. Konec januarja ste imeli ogled jezov. Zanima me kakšen je dogovor? Vem, da je tudi 
gradonačelnik Vrbovskega g. Mufič zainteresiran, da bi skupaj obnovili jez v Dečini, ki je 
slovensko – hrvaški. Se namerava pristopiti v skupno obnovo?  Turistična sezona bo kmalu 
tukaj, tako nizek vodostaj kot je bil lansko leto, pa sami vemo, da ni v redu za naš turizem, pa 
tudi ogroža življenje v reki živečih organizmov. 
 
ODGOVOR: 
Vprašanje smo posredovali na Direkcijo RS za vode, vodji sektorja območja spodnje Save. Do 
priprave gradiva za sejo OS odgovora še nismo prejeli.   
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU 
 
2. Prosim, da se na cestah v naši KS obnovijo označbe na njih; sredinska črta oz. tam 
kjer ne izpolnjuje pogoja pa označba robov vozišča, saj bi tako povečali prometno varnost. 
Zlasti v slabših vremenskih pogojih (megla) je vožnja po tako označeni cesti prijetnejša. 
 
ODGOVOR: 
Ceste v KS Stari trg ob Kolpi, ki imajo sredinsko ali robno črto so državne ceste. Na njih 
vzdrževalec vsako leto po prioritetnem planu obnavlja črte, tako bodo tudi letos obnovljene. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
3. Kakšno pogodbo je občina Črnomelj sklenila z Belokranjskim muzejem Metlika za 
upravljanje rojstne hiše Otona Župančiča? Ali je od obstoja te pogodbe odvisna tudi 
zaposlitev delavke? V posebnem delu proračuna je zapisano, da so v programu premična 
kulturna dediščina planirana sredstva za zagotavljanje plač in drugih izdatkov zaposlenim v 
Belokranjskem muzeju Metlika, ki opravlja dela v Hiši Otona Župančiča Vinica. 
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ODGOVOR: 
Med Občino Črnomelj in Belokranjskim muzejem Metlika (BMM) je bila sklenjena Pogodba o 
zagotavljanju zaposlitve strokovnega kadra za izvajanje dejavnosti javne službe v Spominski 
hiši Otona Župančiča (SHOŽ). S sprejemom novega Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
BMM je ukinjen status SHOŽ Vinica, kot dislocirane enote muzeja. Občina Črnomelj je s 
1.1.2022 tako stavbo predala v upravljanje RIC Bela krajina. SHOŽ je dobil novega upravljalca 
in v stavbi je prenehala potreba po zaposlitvi uslužbenke BMM.  
V proračunu za leto 2022 so predvidena sredstva za financiranje plače in ostalih stroškov za 
zaposleno v BMM, vezano na zaposlitev v SHOŽ na Vinici.  V decembru 2021 je bila zaposleni 
s strani njenega delodajalca  napovedana odpoved pogodbe o zaposlitvi. To posledično 
pomeni, da se postopek odpovedi pogodbe o zaposlitvi izvaja v letu 2022, zato je Občina 
Črnomelj morala sredstva za omenjeno zaposlitev zagotoviti tudi v proračunu za leto 2022 
do zaključka zaposlitve. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
 
Leopold Perko: 
1. Ali potekajo kakšne aktivnosti glede obnove mostu v Žuničih?  
 
ODGOVOR: 
Direkcija RS za infrastrukturo je pred enim letom naročila projektno dokumentacijo za 
obnovo slovenskega dela mostu čez reko Kolpo v Žuničih, ki je na regionalni cesti R3-
660/1342. Obnova je uvrščena v Načrt razvojnega programa državnega proračuna za 
obdobje 2022-2025 predvidena v letu 2024 in 2025. V prioritetnem planu za 6 letni drsni 
program obnov premostitvenih objektov za obdobje 2019-2025 je most Žuniči v 5. skupini 
(skupine od 1 – 20) na 25. mestu, most Vinica je pred njim na 15. mestu, pred obnovo tega 
mostu je v planu 72 objektov, torej je most v Žuničih na 82. mestu po prioriteti obnove v 
Sloveniji. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
Marko Mravinec:  
1. Kako daleč je postopek oz. podpis pogodbe z izvajalcem za vzdrževanje in gradnjo 
občinskih cest v 2022? 
 
ODGOVOR: 
V marcu 2022 je bil objavljen javni razpis za izbiro izvajalca del na občinskih cestah v letu 
2022 in deloma še v l. 2023. Po še veljavni pogodbi bo sedanji izvajalec CGP d.d. do maja 
2022 izvedel že lani naročena dela, po tem pa bomo z deli nadaljevali po novi pogodbi. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
Štefan Misja: 
1. Zasledil sem, da bo občina pristopila k nakupu in nameščanju defibrilatorjev. Naj se 
ne pozabi na lokacijo ŠC Vražji kamen.  
 
ODGOVOR: 
Defibrilatorje, katere Občina Črnomelj trenutno nabavlja, se sofinancirajo s sredstvi 
Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja v okviru projekta Skupaj za varni jutri. V 
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projektu sodelujejo Občina Črnomelj, MO Novo mesto, Občina Metlika, Občina Mirna, Občina 
Šentrupert, Občina Mokronog Trebelno in RC Novo mesto. Lokacije defibrilatorjev, 
nabavljenih v projektu,  so morale biti določene že ob oddaji prijavnice projekta v začetku leta 
2020 in so bile usklajene z Zdravstvenim domom Črnomelj. Te lokacije so: Talčji Vrh, Stari trg 
ob Kolpi, Prelesje, Rodine, Rožič Vrh, Petrova vas, Bojanci, Hrast pri Vinici, Vukovci in 
Vranoviči. Sedaj, ko je projekt že v izvajanju, jih ni več mogoče spreminjati.  
Do sedaj je Občina Črnomelj defibrilatorje nabavljala preko treh različnih projektov (Curs 
Colapis, Hitro in Skupaj za varni jutri). V kolikor bomo defibrilatorje nabavljali tudi v prihodnje, 
bomo omenjeno lokacijo uvrstili na seznam, če bo izpolnjevala pogoje razpisov.  
 
Odgovor pripravil: Jože Weiss, OU. 
 
 
Matej Banovec: 
1. Kakšen je skupni mesečni strošek elektrike za vse javne ustanove v občini Črnomelj?  
 
ODGOVOR: 
V mesecu januarju 2022 je strošek elektrike za vse javne zavode znašal  23.200,00 EUR. 
Poraba v celotnem letu 2021 je  bila  177.420,00 EUR. Ta podatek je dodan zato, ker se je v 
zadnjem obdobju cena elektrike bistveno povečala, pa tudi v januarju, ki je zimski mesec je 
poraba v povprečju višja in ne izraža neke realne povprečne porabe oziroma stroška. 
 
Odgovor pripravila: Alenka Fabjan, OU.  
 
2. Starši, ki imajo otroke na Stratusu izpostavljajo problem makadamskega parkirišča.  
Glede na to, da bodo učenci še nekaj let v tej stavbi starši predlagajo, da se občina z 
lastnikom stavbe dogovori o možnosti asfaltiranja omenjenega parkirišča. 
 
ODGOVOR: 
Dne 14. 3. 2022 je bil opravljen sestanek z lastnikom poslovne stavbe Stratus in parkiriščem. 
Lastnik je povedal, da ne bo asfaltiral parkirišča, saj ima s parcelo druge dolgoročne načrte. 

 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 

 
3. Pobuda s strani poslovnih subjektov v TRIS Kanižarica: Kakšna pogodba je bila 
podpisana s posamezniki, ki so investirali v nakup nepremičnine v TRIS Kanižarica? So 
kakšne sankcije, če posameznik na nepremičnini ne gradi v nekem doslednem času?  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je nepremičnine v poslovni coni TRIS Kanižarica večinoma prodajala po 
postopku javnega zbiranja ponudb, kjer je bil kot kupec  izbran ponudnik, ki je poleg 
poslovnega načrta, ki ga je priložil razpisni dokumentaciji ponudil  tudi najvišjo kupnino, glede 
na izhodiščno ceno, ki je bila določena v javnem razpisu. Po postopku javnega zbiranja 
ponudb so se prodajala zemljišča, ki so bila po površini dovolj velika za gradnjo objektov za 
opravljanje poslovne dejavnosti , med tem ko so se s sklenitvijo neposredne pogodbe (objava 
namere na spletni strani občine) odprodajala  zemljišča manjših površin za namen 
funkcionalne zaokrožitve že obstoječih zemljišč za gradnjo, ki so bila v lasti pravnih oseb. Pri 
prodaji slednjih ni bilo v prodajnih pogodbah določenih sankcij oziroma zavarovanj v primeru 
neizpolnitve pogodb, saj so se zemljišča odprodajala za namen funkcionalne zaokrožitve 
obstoječih zemljišč, ki so v lasti pravnih oseb in ne za izvedbo investicij oziroma gradnjo 
objektov  na slednjih. 
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Pri nepremičninah, ki so bila odprodana po postopku javnega zbiranja ponudb (javni razpis) 
za namen izvedbe gradnje poslovnih objektov in posledično opravljanja ali razširitve 
poslovne dejavnosti   pa je bila predhodno v razpisu in razpisni dokumentaciji, kot bistvena 
sestavina pravnega posla in posledično tudi v prodajnih pogodbah izgovorjena oziroma 
določena odkupna (nazaj kupna) pravica občine, v primeru da kupec kot investitor gradnje v 
določenem časovnem obdobju po sklenitvi pogodbe ne bi pričel z gradnjo na kupljenem 
zemljišču oziroma izvajanjem poslovne dejavnosti. V prodajnih pogodbah je bila 
dogovorjena  odkupna pravica za dobo treh let od dneva sklenitve prodajne pogodbe, v 
skladu s 38. členom Stvarnopravnega zakonika, ki je bila vpisana v zemljiško knjigo.  
Odkupna pravica po  prodajni pogodbi se tako lahko realizira, ko oziroma če odkupni 
zavezanec (kupec), ki je hkrati zemljiškoknjižni lastnik nepremičnine, od odkupnega 
upravičenca, Občine Črnomelj prejme pisno izjavo o realizaciji odkupne pravice, v kolikor 
kupec na pridobljenih zemljiščih, v treh letih od sklenitve prodajne pogodbe  ne bo pričel z 
gradnjo oziroma izvajanjem dejavnosti, kot je bilo določeno v sklenjeni prodajni pogodbi. V  
primeru realizacije odkupne pravice je tako kupec zavezan opraviti bremen prost prenos 
lastninske pravice na odkupnega upravičenca oziroma občino. Zavezanec oziroma lastnik 
nepremičnine na odkupnega upravičenca prenese lastninsko pravico na zemljiščih, 
upravičenec oziroma občina  pa je zavezancu oziroma lastniku zemljišča dolžan plačati 
kupnino za zemljišče, kar je bilo posebej opredeljeno v sklenjeni prodajni pogodbi. Odkupna 
cena nepremičnin v danem primeru znaša 70 % kupnine z DDV, ki se določi tako, da se 
prvotna kupnina zniža za pogodbeno kazen, ki znaša 30 % vrednosti kupnine za zemljišča z 
DDV. Tako določena kupnina se plača kupcu brezobrestno. 
Navedeno se nanaša samo na prodajo občinskih zemljišč v poslovni coni TRIS Kanižarica, s 
podatki kakšni so bili pogoji odprodaje oziroma morebitne sankcije (zavarovanja, razvezni 
pogoji) pri prodaji nepremičnin, ki so v lasti pravnih oziroma fizičnih oseb v poslovni coni 
občina ne razpolaga. 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
 
Maja Kocjan: 
1. Na Vinici nekaj hiš naj ne bi imelo kanalizacije. Kaj je razlog temu?  
 
ODGOVOR: 
V letu 2020 smo pričeli z dograditvijo kanalizacije v Vinici in sicer v smeri od križišča pri 
župnišču oz. »placa« proti GD in vrtcu Vinica (kanali K-14, K-14a, K-15, K-16, K-17 in K-18). Žal 
zaradi dolgotrajnih postopkov sklepanja služnostnih pogodb s solastnicama, ki živita v 
Kanadi, nismo uspeli dokončati vse kanalizacije v Vinici, kanala K15 in K-16 še nista zgrajena. 
Glede na to, da imamo sedaj vse služnosti urejene, načrtujemo to gradnjo zaključiti letos. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Krajani Velikega Nerajca si želijo avtobusno postajališče. 
 
ODGOVOR: 
Za ureditev avtobusnega postajališča Veliki Nerajec, ker naselje ne leži tik ob državni cesti, 
torej se ureja postajališče izven naselja, je pristojna DRSI. Projektna dokumentacija za 
ureditev avtobusnega postajališča Veliki Nerajec je v pripravi. Ko bo vse dogovorjeno in 
dokumentacija potrjena, bo direkcija izvedla projekt izgradnje. V pogovore in sodelovanje je 
tudi vključena Krajevna skupnost Dragatuš. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
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3. V Hrastu pri Vinici krajani želijo, da se dokonča javna razsvetljava. 
 
ODGOVOR: 
Krajani Hrasta pri Vinici naj se obrnejo na Krajevno skupnost Vinica, ki bo nato stopila v 
pogovore z Občino in skupaj planirala izvedbo. Ob tem pa se morajo krajani strinjati s 
sofinanciranjem izvedbe, to je s prispevkom po posameznem stanovanjskem objektu. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Maja Kocjan (vprašanje iz 24. redne seje OS):  
1. Dajem pobudo za izgradnjo optičnega omrežja na Butoraju.  
 
ODGOVOR: 
Vašo pobudo smo preverili na podjetju Telekom d.d. in prejeli naslednji pisni odgovor po 
predhodnem skupnem sestanku (citirano): »Kot smo se že pogovarjali na sestanku bomo 
poskušali objekt uvrstiti v plan gradnje za 2023. Objekt izkazuje zelo slabo ekonomsko 
upravičenost gradnje in iz tega razloga je po dosedanjih izkušnjah malo možnosti za 
potrditev objekta za gradnjo 2022. O potrditvi objektov za gradnjo se odloča predvidoma v 
mesecu januarju za tekoče leto.« 
Pred kratkim smo bili obveščeni, da nove investicije napoveduje tudi podjetje RUNE Enia 
d.o.o. iz Sežane, ki do sedaj ni investiral na območju Bele krajine, kljub predvidenim  planom. 
Preverili bomo ali imajo v planu investicije tudi na območju občine Črnomelj in točno kje. S 
povratno informacijo vas bomo obvestili na eni izmed sej občinskega sveta.   
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 


